
Verslag Algemene Vergadering Europe Class Belgium 
24 juni 2023 – Nieuwpoort 
 
Aanwezigheidslijst in Bijlage 1 
 
Presentatie met besproken punten in Bijlage 2 
 
Het verslag van de Algemene vergadering van 2022 werd goedgekeurd. 
 
De aanwezige leden hadden de gelegenheid om hun mening en zienswijze te delen en deden 
dit met overgave. Betrokkenheid van de leden is van groot belang voor een vereniging zoals 
de ECB. 
 
Het trainingsaanbod voor het YEC (Jeugd Europees Kampioenschap) is ieder jaar een punt 
waarover meningsverschillen zijn. 2023 is hierop geen uitzondering. 
 
Vanaf 2024 zal er geen verplichting meer zijn voor de deelnemers aan het YEC om aan de 
training deel te nemen.  De ECB zal wel een trainingsaanbod voor het YEC naar de leden 
doen. Na het WK en EK van 2025 volgt een revaluatie van de genomen maatregel. 
 
Het financieel verslag van 2022, voorgesteld door Barbara Bulkens werd gecontroleerd door 
Rik Desmet en door de leden goedgekeurd. 
Bovendien genoten de bestuurders van de Europe Class Belgium kwijting. 
De vereniging had een positief resultaat van 2 909 euro, middelen die we als provisie 
voorzien om bv op een dag een andere motorboot te kopen. 
Sommige trainingen in 2023 waren behoorlijk verlieslatend. In het belang van de vereniging 
vragen leden budget-neutrale trainingen. Het bestuur zal hieraan uiteraard zoveel mogelijk 
trachten te voldoen door bvb. een minimum aantal deelnemers per training op te leggen, 
deze maatregelen worden intern in het bestuur besproken en zullen gecommuniceerd 
worden naar de leden. 
Kandidaten om de jaarrekening te controleren in de toekomst verdrongen elkaar (bijna) : 

- 2023 : Hilde Van Mierlo 
- 2024 : Rik Desmet 

 
Ingrid Embrechts staat vandaag nog als penningmeester in de laatst gepubliceerde 
documenten van de ECB. Zij wenst per direct afstand te doen van deze functie en 
verantwoordelijkheid. Dit werd toegezegd. 
 
Veerle Van Steen legt op dit moment de laatste hand aan het sponsordossier in aanloop naar 
het YEC, Masters & young adult Europees kampioenschap in Nieuwpoort (5 tot 14/7/2024). 
 
Er werd een oproep gedaan bij de leden om toe te treden tot het bestuur. Er werd ook een 
oproep gedaan voor zeilvertegenwoordigers. Femke Heyman en Jérôme Teughels stelden 
zich naderhand kandidaat. 
  



 
Maurits Wijnants gaf bij afloop van de vergadering te kennen dat hij wenst toe te treden tot 
het bestuur van de ECB. Maurits zal als trainingsverantwoordelijke samenwerken met 
Simona. Welkom ! Hij werkt momenteel mee als gecoöpteerd bestuurslid. Op de volgende 
(bijzondere) algemene vergadering zal hij verkiesbaar gesteld worden. 
 
Frederik Boone 
Secretaris 
Opmaak verslag : 13/09/23  
Herlezen en gezien door het bestuur op 21/09/23 
  



 
Bijlage 1 
 
Lijst aanwezigen : 
 

- Frederik Boone 
- Simona Zanini 
- Mathias Weverbergh 
- Nele Hofmans 
- Femke Heyman 
- Alice Da Col 
- Maurits Wijnants 
- Joachim D’hondt 
- Joeri Heyman 
- Ann Saverwyns 
- Brenda Bogaert 
- Hilde Van Mierlo 
- Ivo Wijnants 
- Ines De Munter 
- Guy Hofmans 
- Marco Da Col 
- Didier Pollie 
- Ingrid Embrechts 
- Mario Pille 
- Sofie Baudewijn 
- Michel Teughels 
- Rik De Smet 
- Klaas Boone 
- Charlotte Pollie 
- Nele Wijnants 
- Luana Demaziere 
- Filip Demaziere 
- Inneke De Rooy 
- Veerle Van Steen 
- Barbara Bulkens 
- Gaetan Holderbeke 

 
  



Bijlage 2 
 
Agendapunten: 
 

1. Opening van de Algemene Vergadering door de Voorzitter 
2. Goedkeuring van het verslag van de vorige Algemene Vergadering 
3. Verslag van de secretaris 
4. Aanpassingen van de statuten. 
5. Aanpassingen aan de reglementen. 
6. Verslag van de controle van de rekeningen 
7. Begroting 2023 
8. Kwijting van de bestuurders voor 2022 
9. Trainingen en evaluatie feedback zeilers 
10. Uitleg omtrent de organisatie WK en YEC 2023 
11. Vertrouwensstemming bestuur 
12. Stand van zaken Masters, Young adults en YEC 2024 + voorstelling logo 
13. Aanpassing website 
14. Verkiezing nieuwe leden raad van bestuur. 
15. Verkiezing van twee zeilersvertegenwoordigers 
16. Aanduiding controleur der rekeningen 
17. Voorstelling aankoop Hoodies en T-shirts voor 2023 
18. Varia 

  



Rapport Assemblée générale Classe Europe Belgique 
24 juin 2023 - Nieuwpoort 
 
Liste de présence en annexe 1 
 
Présentation avec les points discutés en annexe 2 
 
Le rapport de l'assemblée générale de 2022 est approuvé. 
 
Les membres présents ont eu l'occasion de partager leurs opinions et leurs points de vue et 
l'ont fait avec abandon. L'implication des membres est très importante pour une association 
comme la ECB. 
 
L'offre de formation pour les YEC (Championnats d'Europe de la Jeunesse) est un point de 
désaccord chaque année. L'année 2023 ne fait pas exception. 
 
À partir de 2024, il n'y aura pas d'obligation pour les participants aux YEC de participer à 
l'entraînement.  Cependant, la ECB proposera aux membres une offre d’entrainement pour 
les TEC. Une réévaluation de la mesure prise suivra après la Coupe du monde et les 
Championnats d'Europe de 2025. 
 
Le rapport financier 2022 présenté par Barbara Bulkens a été vérifié par Rik Desmet et 
approuvé par les membres. 
En outre, les administrateurs de la Classe Europe Belgique ont bénéficié d'une décharge. 
L'association a eu un résultat positif de 2 909 €, des fonds que nous prévoyons comme une 
provision pour, par exemple, acheter un jour un autre bateau à moteur. 
Certaines sessions d’entrainement en 2023 ont été assez déficitaires. Dans l'intérêt de 
l'association, les membres demandent des entrainements neutres sur le plan budgétaire. Le 
conseil d'administration s'efforcera évidemment d'y répondre dans la mesure du possible, 
par exemple en imposant un nombre minimum de participants par entrainement. 
Ces mesures sont discutées en interne au sein du conseil d'administration et seront 
communiquées aux membres 
Les candidats à l'audit des comptes annuels à l'avenir se sont (presque) supplantés les uns les 
autres : 
- 2023 : Hilde Van Mierlo 
- 2024 : Rik Desmet 
 
Ingrid Embrechts est toujours citée comme trésorière dans les derniers documents publiés 
aujourd'hui par la ECB. Elle souhaite abandonner ce poste et cette responsabilité avec effet 
immédiat. C'est ce qui a été promis. 
 
Veerle Van Steen est en train de finaliser le dossier de sponsoring en vue des Championnats 
d'Europe YEC, Masters et jeunes adultes à Nieuwpoort (5 au 14/7/2024). 
  



 
Un appel a été lancé aux membres pour qu'ils rejoignent le conseil d'administration. Un 
appel a également été lancé aux représentants de la voile. Femke Heyman et Jérôme 
Teughels ont posé leur candidature par la suite. 
 
Maurits Wijnants a exprimé son souhait de rejoindre le conseil d'administration de la ECB à 
la fin de la réunion. Maurits travaillera avec Simona en tant que responsable de 
l’entrainement. Bienvenue ! Il travaille actuellement en tant que membre coopté du conseil 
d'administration. Il se présentera à l'élection lors de la prochaine assemblée générale 
(extraordinaire). 
 
Frederik Boone 
Secrétaire 
Rédaction du rapport : 13/09/23 
Relu et vu par le conseil d'administration le 21/09/23 
 
  



Annexe 1 
 
Liste des participants : 
 
- Frederik Boone 
- Simona Zanini 
- Mathias Weverbergh 
- Nele Hofmans 
- Femke Heyman 
- Alice Da Col 
- Maurits Wijnants 
- Joachim D'hondt 
- Joeri Heyman 
- Ann Saverwyns 
- Brenda Bogaert 
- Hilde Van Mierlo 
- Ivo Wijnants 
- Ines De Munter 
- Guy Hofmans 
- Marco Da Col 
- Didier Pollie 
- Ingrid Embrechts 
- Mario Pille 
- Sofie Baudewijn 
- Michel Teughels 
- Rik De Smet 
- Klaas Boone 
- Charlotte Pollie 
- Nele Wijnants 
- Luana Demaziere 
- Filip Demaziere 
- Inneke De Rooy 
- Veerle Van Steen 
- Barbara Bulkens 
- Gaetan Holderbeke 
 
  



  
Annexe 2 
 
Points de l'ordre du jour : 
 
1. Ouverture de l'assemblée générale par le président 
2. Approbation du rapport de l'assemblée générale précédente 
3. Rapport du secrétaire 
4. Modification des statuts. 
5. Adaptation du règlement. 
6. Rapport de vérification des comptes 
7. Budget 2023 
8. Décharge aux administrateurs pour 2022 
9. Formation et évaluation des marins 
10. Explication concernant l'organisation de la Coupe du Monde et du YEC 2023 
11. Vote de confiance confidentiel du conseil d'administration 
12. Statut des Masters, Jeunes adultes et YEC 2024 + présentation du logo 
13. Adaptation du site internet 
14. Election des nouveaux membres du conseil d'administration. 
15. Élection de deux représentants des barreurs 
16. Nomination d'un vérificateur des comptes 
17. Présentation de l'achat des Hoodies et T-shirts pour 2023 
18. Varia 


